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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/22-01/2 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-4 
Rijeka,  21. veljače 2022. 
                   
 
              

ZAPISNIK 
33. SJEDNICE VMO LUKA 

 
33. sjednica VMO Luka održana je 21. veljače 2022. (ponedjeljak) s početkom u 18.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

  
 
Usvajanje Zapisnika sa 32. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 24.01.2022. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Prijedlog nove preraspodijele sredstava za male komunalne akcije za mjesne odbore 
2. Dopis vezan uz održavanje ovogodišnjeg 10. Kvarnerskog festivala mora i pomorske 

tradicije FIUMARE. 
3. Komunalna pitanja 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 

Predsjednik Vijeća MO Luka, Stefan Mataja Mafrici, na 33. sjednici vijeća mjesnog odbora Luka 
održanoj u ponedjeljak, 21. veljače 2022. godine, izložilo je Vijeću MO prijedlog nove 
preraspodijele sredstava za male komunalne akcije za mjesne odbore.  
Nakon duže rasprave, predsjednik je predložio da se prihvati prijedlog nove preraspodijele te 
zamolio Vijećnike da se očituju i obrazlože svoje mišljenje ukoliko imaju neki drugi prijedlog. 
Vijećnik Joško Vitezica naveo je da se ne slaže sa postotcima preraspodijele sredstava već samo 
sa sredstvima koje bi mjesni odbor Luka imao na raspolaganju za 2023. godinu. 
Predsjednik Vijeća, Stefan Mataja Mafrici iznio je svoje izdvojeno mišljenje kojim podržava 
povećanje sredstava namijenjenih za male komunalne akcije te samim time povećanje sredstava 
koje će biti utrošeno na području mjesnog odbora Luka. 
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno podržalo Prijedlog preraspodijele sredstava za male komunalne akcije te 
uvažilo izdvojena mišljenja. 
 

AD 2 

Zaprimljen je Dopis vezan uz održavanje ovogodišnjeg 10. Kvarnerskog festivala mora i pomorske 
tradicije FIUMARE.  
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

AD 3 
Vijeću MO Luka  mailom se obratila stanarka Zagrebačke ulice koja navodi da je ulica prljava, 
zapuštena, neočišćena i dostavlja fotografije koje to stanje potvrđuju. 
 
Zaključak: 
Vijeće će uputiti dopis nadležnim službama. 
 
AD 4 

Vijećnica Daina Glavočić predložila je da se uputi dopis nadležnim službama vezan uz 
problematiku hranjenja golubova u kazališnom parku. 
Zaključak: 
Ponoviti će se dopis nadležnim službama. 
Vijećnica Daniela Maras Vukušić izvijestila je vijeće da se beskućnici okupljaju u napuštenim 
skladištima koja su pod upravljanjem Luka Rijeka d.d. 
Zaključak: 
Ponovo će se uputiti dopisi nadležnim službama. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Miomira Milovanović Stefan Mataja Mafrici 
 


